
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 21. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného 
dne 21.12. 2020 

 
 

Přítomni: Vojtěch Rosina, Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Josef Ředina, 

Jiří Hrouda, Anton Murárik, František Kraml 

 

Omluveni: 0  

 

Přítomní občané: P. Habada, R. Rosina, J. Králová, Z. Chaloupková, V. Nový, J. Jiskra, J. Jiskrová, M. 

Kramlová, R. Chlandová  

                                                                       

Přítomno: 9 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

5. Seznámení s rozpočtovým opatřením 11 /2020 

6. Schválení rozpočtu obce Škvořetice na rok 2021 

7. Projednání žádosti o finanční příspěvek – Oblastní charita Strakonice 

8. Výběr dotované akce z Programu obnovy venkova Jihočeského kraje na r. 2021 

9. Diskuse 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem a rozšířením 

programu o body: 

     9) Schválení Plánu rozvoje sportu pro obec Škvořetice na období 2020 - 2025 

   10) Schválení Akčního plánu pro oblast ochrany přírody pro obec Škvořetice na období 2020 – 2025 

   11) Schválení Akčního plánu pro oblast sakrální stavby a památky pro obec Škvořetice na období 2020 – 

2025 

   12) Schválení Akčního plánu pro oblast odpadového hospodářství pro obec Škvořetice na období 2020 – 

2025 

   13) Schválení Akčního plánu pro oblast doprava a komunikace pro obec Škvořetice na období 2020 – 

2025 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 



Schválení programu a jeho rozšíření o body 9) až 12) bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu 

Schaffarzovou. Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad.  

 

 

ad 4/  

Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace: 

Je podaná žádost o prodloužení termínu kolaudace. Kolaudace by měla proběhnout do konce března 2021. 

 

 

ad 5/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 11 / 2020: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 11 /2020. 

 

 

ad 6/  

Schválení rozpočtu obce Škvořetice na rok 2021 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s návrhem rozpočtu obce Škvořetice na rok 2020. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 101/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/  

Projednání žádosti o finanční příspěvek – Oblastní charita Strakonice 

 

Návrh usnesení: ZO nesouhlasí s finančním příspěvkem pro Oblastní charitu Strakonice, protože obec 

v posledních letech pravidelně přispívá na konkrétní projekty na Blatensku, např. na Domov seniorů v Blatné. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 102/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 8/  

Výběr dotované akce z Programu obnovy venkova (POV) Jihočeského kraje na r. 2021: 

Na minulém zasedání ZO dostal starosta za úkol zjistit, jaká je realizovatelnost umístění: 

- zpomalovacích semaforů  

- radarů, které umožňují vybírat pokuty 

- informačních radarů. 

Starosta seznámil ZO s výsledky jednání: 

- zpomalovací semafory - zamítavý postoj Odboru dopravy, neprůchodná legislativa 

- radary na pokuty - zamítavý postoj města Blatná, vysoké náklady 

- informační radary – není problém je zrealizovat, starosta zkonzultuje s odborem dopravy, jaký typ 

radaru by byl nejvhodnější. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s podáním žádosti na dotaci z POV na pořízení informačních radarů. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 2, zdržel se: 0 



Usnesení č. 103/2020 bylo schváleno. 

ad 9/  

Schválení Plánu rozvoje sportu pro obec Škvořetice na období 2020 - 2025: 

Starosta požádal ZO o schválení Plánu rozvoje sportu. 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje Plán rozvoje sportu. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 104/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 10/  

Schválení Akčního plánu pro oblast ochrany přírody pro obec Škvořetice na období 2020 – 2025: 

Starosta požádal ZO o schválení Akčního plánu pro oblast ochrany přírody. 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje Akční plán pro oblast ochrany přírody. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 105/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 11/  

Schválení Akčního plánu pro oblast sakrální stavby a památky pro obec Škvořetice na období 2020 – 2025: 

Starosta požádal ZO o schválení Akčního plánu pro oblast sakrální stavby a památky. 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje Akční plán pro oblast sakrální stavby a památky. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 106/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 12/  

Schválení Akčního plánu pro oblast odpadového hospodářství pro obec Škvořetice na období 2020 – 2025: 

Starosta požádal ZO o schválení Akčního plánu pro oblast odpadového hospodářství. 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje Akční plán pro oblast odpadového hospodářství. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 107/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 13/  

Schválení Akčního plánu pro oblast doprava a komunikace pro obec Škvořetice na období 2020 – 2025: 

Starosta požádal ZO o schválení Akčního plánu pro oblast doprava a komunikace. 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje Akční plán pro oblast doprava a komunikace. 

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 108/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 14/  

Diskuze: 

Diskutovalo se o zpomalení dopravy u školy, jak snížit rychlost na 30 km/h, když nám Odbor dopravy 

nepovolí zákazovou dopravní značku (50km/h je z hlediska bezpečnosti stále hodně). J. Ředina navrhuje 



prověřit možnost vybudování tzv. ostrůvku neboli vjezdné brány. Z jeho zkušeností v oboru plyne, že s touto 

variantou zpomalení dopravy nedělá v posledních letech Správa a údržba silnic problémy, ale problémem 

může být dostatek místa. Je třeba zjistit možnosti, co se dá dělat, jaká je možnost případného odkoupení 

potřebných pozemků. 

Následovala diskuse o celkové koncepci chodníků ve vsi včetně budoucí podoby návsi.  

Ohledně podoby návsi ZO navrhuje vyvolat širší diskuzi mezi občany, obejít lidi, kterých se to 

bezprostředně týká a zároveň oslovit projektanta se žádostí o zpracování jednoduché vizualizace několika 

možných variant uspořádání návsi, aby si občané mohli snáze udělat představu, jaké jsou vůbec možnosti. 

 

 

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


